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Bakgrund:  
 
Att kaffe och te är en dryck av yttersta vikt för studenter har nog inte undgått någon (även te 
innehåller lite koffein). För att även kunna få en personlig kontakt med styrelsen och få reda 
på vad som händer i föreningen tror jag att medlemskaffe en dag i veckan är rätt väg att gå. 
Det ger även styrelsen större möjlighet att lyssna till åsikter medlemmarna har, exempelvis 
åsikter om studierna eller förslag på verksamhet. 
 
Med anledning av ovanstående yrkar jag på: 
 
Att1. KarlEkon bjuder på kaffe till föreningens medlemmar en dag i veckan.  
 
Att2.  Dagen för medlemskaffe tydligt marknadsförs i veckobrevet. 
 
 
Karlekons styrelses svar 
Motionären har en god tanke i frågan som lyfts fram. Utdelning av kaffe är ett bra sätt för 
styrelsen att träffa föreningens medlemmar och därigenom sprida viktig information. Dock 
anser vi att det blir för tidskrävande att stå en gång i veckan och samtidigt hinna med våra 
nuvarande uppgifter. Vi kommer däremot sträva mot att bjuda på medlemskaffe en gång 
varannan vecka. Vad gäller att sats-två så är medlemskaffe absolut något som bör stå med i 
KarlEkons veckobrev framöver.  
 
 
Med anledning av ovanstående så föreslår styrelsen  
Att            avslå att-sats 1 och bifalla att-sats två. 
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